
 

 

Concept Verslag van de Algemene Ledenvergadering 2025   

Datum: 11 maart 2025 

Aanwezig: 27 leden  Afwezig met bericht: 11 leden   
Presentielijst en lijst met afmeldingen zijn aanwezig bij het secretariaat. 
 
Voorzitter: Anton Nieuwenhuis    Verslag: Ingrid Mooren  
Bestuursleden: Trudy Haitsma (penningmeester), Ingrid Mooren (secretaris) Pieter 
van de Wiel en Monica Bleijendaal. 
 
1. Opening door voorzitter  
Anton opent met een gedicht dat hij samen met Ingrid gaat voordragen.  
Ivo de Wijs heeft veel gedichten gemaakt voor het radioprogramma ‘Vroege 
Vogels’. 
Overeenkomst: ‘Vroege Vogels’ en het IVN staan met name voor de 
natuurbeleving. 
Het gaat vooral om de verwondering en minder over soortenkennis.  
 

Vogels en Bomen 
 

Een boom staat met zijn wortels in de aarde 
Al neemt zijn kruin soms nog zo’n hoge vlucht 
Een vogel kan de zwaartekracht ontwaarden 
En is te land, ter zee en in de lucht 
 
Een vogel vliegt, een boom is terug te vinden 
Een boom is stoer en veilig tegelijk 
Bij regen schuil ik weg onder een linde 
Bij zon zoek ik de schaduw van een eik 
 
Ik zie het wel: die bloesem van seringen 
Ik zie het wel: die duizend kleuren groen 
Maar niemand heeft een boom ooit horen zingen 
Hij ritselt – en daar moet je het mee doen 
 
Je hebt gelijk: een vogel maakt geluiden 
(vlakbij mij woont een kerel met een haan) 
Maar bomen zoeken nooit het warme zuiden 
Een boom is trouw, een boom blijft rustig staan 
 
En dan: een vogel nestelt in de bomen 
Beslist niet andersom – zoals iedere IVN-er weet 
Ik zit van de verbazing te bekomen 
Dat dit gedicht niet vogels in de bomen heet 

 
2. Goedkeuring en vaststellen van de agenda 
De vergadering is akkoord met de voorgelegde agenda. 
 
 
 
 



 

 

3. Verslag van de Algemene Ledenvergadering van 19 maart 2024 
Het verslag van deze vergadering was op te vragen bij de secretaris en is ook   
gepubliceerd op de website van onze afdeling onder de pagina “ANBI-gegevens”. 
Zonder op- en aanmerkingen is dit verslag goedgekeurd.  
 
4. Mededelingen van het bestuur 
Jaarverslag 2024 
Het jaar 2024 was een goed verenigingsjaar. Zowel qua activiteiten als financieel.  
Er is veel werk verzet. 
 
Enkele hoogtepunten:  

• In Voedselbos De Haling is de vleermuizenkelder en de gereedschapsberging 
gerealiseerd. Er zijn diverse struiken en bomen geplant; 

• In het Bezoekerscentrum hebben een aantal muren en de deurtjes van de kast 
een nieuwe kleur gekregen. Er staat nu een Verwonderboom met 
kabouterhuisjes. De tafels hebben een nieuw bovenblad gekregen;  

• Uitje voor de actieve vrijwilligers (1 juni) naar het Arboretum in Midden-Beemster 
en het Twiske is georganiseerd door Anna Frederiks en Elcke Ransijn; 

• Het Kabouterpad is vernieuwd door Paula Heemskerk en is het afgelopen jaar 
meer dan100 keer verkocht;  

• Weekend van de Wetenschap (6 oktober), met als thema ‘Door de bomen het 
Streekbos zien’, is druk bezocht;  

• Het cursusteam heeft vier cursussen aangeboden; hier hebben 40 mensen aan 
deelgenomen;  

• De Natuurkids komen elke twee maanden bij elkaar en werken zowel binnen als 
buiten samen aan een thema uit de natuur. Gemiddeld doen er per keer zo’n 12 
kinderen mee; 

• De denktank van het Scholenwerk heeft een aanzet gemaakt met vernieuwing 
van het excursieprogramma met herfst- en lente-expedities; 

• Goed en constructief overleg met onze samenwerkingspartners: provinciaal IVN, 

NME, KNNV, RSW, VVE, IJgenweis en Orion. 
 

Samenvatting jaarverslagen van de werkgroepenDe verslagen van de 
werkgroepen over het jaar 2024 staan op de website op het tabblad ‘Werkgroepen’.  
 
Bereikmeting  
Vanuit het landelijk IVN worden data van 2024 gevraagd. Duidelijk is dat de 
afdeling IVN West-Friesland met 14 werkgroepen veel activiteiten aanbiedt en 
daarmee veel mensen de natuur laat beleven. 
 
Verenigingsjaarplan 2025  
Het verenigingsjaarplan staat op de website onder ‘Verenigingsinformatie’ en wordt 
steeds geactualiseerd.  

• Visie 
De vereniging combineert elan, passie en deskundigheid bij het aanbieden van 
cursussen en activiteiten. 
Bezoekers en deelnemers aan activiteiten gaan natuurbewuster en verwonderd 
weer naar huis. 

• Doelstellingen: 



 

 

In 2026 is het IVN West-Friesland een vereniging met een aantrekkelijk aanbod 
aan activiteiten en werkgroepen, voldoende actieve vrijwilligers om de 
activiteiten van de werkgroepen uit te kunnen voeren en met voldoende 
financiële reserve voor waarborging van de continuïteit. 
 

Doelstellingen 2025:  
• Aantrekkelijk aanbod van publieksactiviteiten. 

Ilia Neudecker benadert hiervoor diverse mensen. 
• Communicatieteam zorgt voor uitnodigende informatie in de verschillende media; 

In het NHD stond een mooi verslag van de vogelexcursie en in het Nieuwsblad 
een uitgebreid artikel van het aanbod aan activiteiten van het IVN West-
Friesland. 

• Aantrekkelijk cursusaanbod, voorbereiden NGO 2026. Met de kandidaten zal 
door een lid van het cursusteam en een bestuurslid een voorgesprek worden 
gehouden m.b.t. de motivatie voor het volgen van de NGO en uitleggen dat we 
ervan uitgaan dat de cursist na het behalen van het diploma minimaal een jaar 
een actieve rol zal spelen binnen het IVN West-Friesland. 

• Verder ontwikkelen van schoolexpedities. 
• Tweede fase herinrichten van het IVN Bezoekerscentrum Streekbos realiseren. 
• Elk seizoen een nieuwe expositie in het IVN Bezoekerscentrum Streekbos 

inrichten. 
• Afwerken van de vleermuizenkelder en gereedschapsberging in Voedselbos De 

Haling. 
Voor het plaatsen van de damwand is € 5000,00 subsidie ontvangen van de 
Jacob van Wagtendonk Stichting. Samen met het restant van de subsidie van de 
SED-gemeenten is de plaatsing nu financieel gedekt. Voor de damwand zullen 
planken worden gebruikt die nu nog langs het Noord-Hollands kanaal liggen. 

• Verder opruimen van het magazijn. 
Opruiming is noodzakelijk, ook al betekent dit dat er een stukje geschiedenis zal 
verdwijnen. 

• Digitale communicatiestructuur optimaliseren, zodat iedereen ermee uit de 
voeten kan. Ook de niet-digitaalvaardigen. 

 
We staan even stil bij de actieve leden die ons afgelopen jaar zijn ontvallen. 
 
Siep Konijn, overleden 4 december 2024, was vanaf het begin (2010) betrokken bij 
Het Egboetje. Siep was actief als schoolgids en bij zondagmiddagactiviteiten. Met 
veel plezier begeleidde hij de Slootjesdagen en de Nacht van de Nacht. 
 
Gerrit Hoornsman, overleden 6 januari 2025, was vanaf 2018 elke maand actief bij 
de werkzaamheden in Het Egboetje. Ook Gerrit vond het leuk om bij de 
Slootjesdagen en de Nacht van de Nacht te helpen. Tijdens de Waterweekdag in 
Medemblik vertelde bij boeiend over de waterdiertjes. 
 
Rob den Hartog, overleden 4 maart 2025, is ruim 10 jaar een accurate 
penningmeester geweest. Bij het beheren van de website zorgde hij ervoor dat de 
informatie up-to-date was. Hij was zeer taalvaardig en punctueel, waardoor hij als 
raadsman bij de PR-werkgroep geliefd was. 
 
 
 



 

 

Jubilarissen 
Dit jaar zijn er drie jubilarissen. Zij hebben een uitnodigingsbrief gehad voor de 
uitreiking van het IVN-speldje en de aankondiging dat we in 2026, samen met de 
jubilarissen van dat jaar, een vaarexcursie met de fluisterboot voor hen 
organiseren. 
 
Joka van Gosliga is al meer dan 40 jaar lid. Ze heeft echter nooit een speldje 
ontvangen. Ze is kortgeleden verhuisd naar Ommen en daardoor vanavond niet 
aanwezig. Zij krijgt een gouden IVN-speldje toegestuurd. 
 
Jan Neefjes en Paulien Winnubst zijn beiden 25 jaar lid. Zij worden kort 
toegesproken en krijgen een zilveren IVN-speldje en een bosje tulpen. 
 

• Op 28 maart willen we de voorjaarsschoonmaak houden. 

• Er is dringend behoefte aan hulp bij Het Egboetje voor werkzaamheden in het 
huisje en buiten die 1x per maand plaatsvinden. Coördinator Ria de Graaf geeft 
aan dat het tijdens de koffiepauze met lekkers altijd heel gezellig is. Opgeven bij 
Ria. 

• Het vrijwilligersuitje zal op 10 mei plaatsvinden. Het programma bestaat uit een 
bezoek aan de Zonnestraal in Hilversum, een gebouw met een bijzondere 
architectuur. Hier krijgen we koffie met lekkers. Na de lunch in ’s-Graveland is er 
een rondleiding over het landgoed met een gids van Natuurmonumenten. 
Verdere informatie komt in de Alchemilla en in de Nieuwsbrief. 

• In samenwerking met het KNNV verzorgt IVN op 17 mei een 
natuurstadswandeling in Enkhuizen. Afgelopen jaar is er in juni een KNNV-IVN 
stadswandeling geweest in Hoorn.  

 
5. Uitreiking van de Snoeshaan 
De Snoeshaan wordt elk jaar uitgereikt aan iemand die zich erg verdienstelijk heeft 
gemaakt voor onze afdeling. Het beeldje is gemaakt door Marieke James. 
De Snoeshaan is dit jaar voor iemand die zeer betrokken is bij het IVN en onze 
afdeling in het bijzonder. Het was tot vlak voor de uitreiking gelukt om het voor 
Toos Brink, want zij krijgt dit jaar de trofee, geheim te houden. Totdat ze naar 
beneden ging om koffie te zetten voor in de pauze. Ze kreeg bijna een 
hartverzakking toen haar man Jan met haar zoon Sander en schoondochter Helma 
ineens voor de deur stonden. Nog helemaal beduusd luistert ze naar de toespraak 
met de lovende woorden over haar eigenschappen en de vertaling daarvan in de 
inzet voor het IVN. Een van haar taken is al jaar en dag het verzorgen van de 
bloemen die tijdens de ALV worden uitgereikt. Toos kreeg nu ook een, door het 
bestuur verzorgde, bloem. Een zonnebloem, van papier, met op de kroonbladeren 
haar eigenschappen en de talloze taken die Toos uitvoert.  
Toos is het geheugen van het IVN West-Friesland. Het bestuur is ontzettend blij 
met haar, de zonnebloem symboliseert de kracht, warmte en groei die Toos 
uitstraalt. Als blijk van onze waardering mag De Snoeshaan een jaar lang bij haar 
thuis goed in het zicht staan.  
 
6. Voordracht Trudy Haitsma voor haar tweede termijn als penningmeester  
Trudy wordt voor een tweede termijn als penningmeester door de vergadering bij 
acclamatie benoemd en krijgt een hartelijk applaus.  



 

 

Het komend jaar zal het bestuur wederom bestaan uit Anton Nieuwenhuis, Trudy 
Haitsma, Ingrid Mooren, Monica Bleijendaal en Pieter van de Wiel. 
 
7. Financieel jaarverslag  
De penningmeester, Trudy, geeft toelichting op de financiële stukken. Er is een 
positief resultaat. 
 
Verlies en Winstrekening:  

• De reserveringen zijn al in de kosten meegerekend. 

• Bestuurskosten zijn hoger dan in 2024 i.v.m. reiskosten uit 2023.  

• Aanpassen Bezoekerscentrum: door de Verwonderboom, tafels, magneetbord 
en foto’s.  

• Bankkosten hoog i.v.m. verplicht onderzoek. 

• Ecoproject, met subsidie van ‘Betrekken bij Groen’ materiaal gekocht.  

• Voedselbos € 1500,- vanuit reserve.  

• Vleermuizenkelder, veel subsidie aangevraagd, €6000,- naar reserve 2025 
gegaan.  

• Cursussen hebben veel opgebracht.  
Er is een mooi resultaat! 
 
Balans, situatie op 31-12-2024: 
(Activa: bezittingen, geld = liquide middelen. Passiva: eigen vermogen, geen 
schulden). 

• Sommige posten zijn geoormerkt.  € 28.845,75 vrij te besteden.  

• Reservering boot € 7826,65. 

• Geen toevoeging aan reservering voor het Bezoekerscentrum. 

• De kosten boven begroting voor het voedselbos gaan van ‘reserve voedselbos’ 
af. 

• Vleermuiskelder: de subsidie is binnen, de damwand kan worden geplaatst. 
 
8. Verslag controle kascommissie en benoemen van commissie 2024 
De boeken zijn gecontroleerd door Geert Veldhuis en Nico Bregman. Geert meldt 
dat de kasboeken bekeken zijn, er steekproeven zijn gedaan en de bankrekening is 
ingezien. Er zijn geen onregelmatigheden geconstateerd, alles is prima in orde. 
Geert stelt de vergadering voor om de penningmeester en het bestuur decharge te 
verlenen voor de boekhouding van 2024. 
Geert Veldhuis is aftredend lid. Nico Bregman en Henk Lanting zijn benoemd als 
kascommissie 2025 met Paulien Winnubst als reserve-lid.  
  
9. Begroting 2024 
Voor de werkgroepen is een inschatting gemaakt voor de uitgaven. De donatie van 
WFO Netwerk Notarissen, € 1500,-, is gestaakt. 
 
10. Rondvraag 
Van de rondvraag wordt gebruik gemaakt door:  

• Hennie Edelenbosch: laatst kwam er iemand geagiteerd binnen in het 
Bezoekerscentrum omdat er mensen in het Ecoproject liepen met een 
aangelijnde Bengaalse kat. Er staat alleen een bord met verboden voor honden. 
Moet het bordje worden aangepast? 

  Astrid Bijster: dan ook bij het voedselbos borden aanpassen; 



 

 

Anton Nieuwenhuis: het gaan om een incidenteel geval, er volgt geen 
aanpassing van borden; 

• Tjalling James: bij Corrie Ruiter, weduwe van Theo Ruiter, geweest. Zij heeft nog 
een volledige beschrijving van het botenhuis voor het archief van het IVN. Ze 
zou bezoek vanuit het bestuur erg op prijs stellen. 

• Tjalling meldt dat hij afgelopen jaar als vertrouwenspersoon door niemand is 
benaderd; 

• Fred Weel: er is vanavond ook een vergadering voor de start van het 
weidevogelseizoen in een gebied buiten West-Friesland. Graag afstemming 
zodat vergaderingen niet tegelijk vallen. 

• Aad Oudeman: vanuit Van Aalsburg documentatie over gebruik van 
wilgentakken ontvangen. Als de takken na het knotten opgehaald worden dan 
kunnen ze door Van Aalsburg worden verwerkt.  
Deze documentatie komt in het Bezoekerscentrum te liggen. 

 
Afsluiting officiële gedeelte van de ALV om 20.45 uur. 
Toos Brink heeft de catering voor vanavond verzorgd, met een applaus wordt ze 
hiervoor bedankt. 
Ook het bestuur wordt bedankt met een applaus. 
Daarna is er nog een gezellig samenzijn onder het genot van een drankje en een 
hapje. 
 


